
                                                                                                  
 
 
 

Protokół Nr XIX/1/2007 
z XIX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 30 października 2007 roku w sali 

posiedzeń Ratusza /ul. Rynek 1/. 
 
 Na ustawowy stan 27 radnych w XIX sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 26 
radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas - Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – dokonała otwarcia 
XIX sesji Rady Miasta i prowadziła obrady. 
Powitała radnych oraz: 
Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
Pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/. 
Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 
Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek współdziałających                 
z Miastem, a także przybyłych mieszkańców miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu/. 
 
Protokół Nr XVII/1/2007 z XVII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 28 sierpnia 
2007 roku – został przyjęty bez uwag. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – przedstawiła 
proponowany porządek obrad sesji /porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 
Następnie przedstawiła propozycje zmian do proponowanego porządku obrad: 

1. jako punkt 3a – wprowadzenie  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  Miasta          
      Rzeszowa na 2007 rok, 
2. jako  punkt  4a   –   wprowadzenie  projektu   uchwały   w   sprawie   zmian   w  planie     
      finansowym   Funduszu  Gospodarki  Zasobem  Geodezyjnym  i  Kartograficznym  na  
      2007 rok, 
3. jako    punkt      4b    –     wprowadzenie      uchwały     w       sprawie       zaciągnięcia     
      zobowiązania w zakresie inwestycji w 2008 roku  o wartości  przekraczającej  granicę       
      ustalaną corocznie przez radę gminy  
4. na  wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  17  –   
      projektu  uchwały w  sprawie  zmian  w statucie  Miejskiego  Zarządu  Dróg  i  Zieleni                
      w Rzeszowie /druk nr: XIX/4/2007/. 

 
Przystąpiono do głosowania: 
 
 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmian              
w budżecie Miasta Rzeszowa na 2007 r. – jako punkt 3a – został przyjęty jednomyślnie /25 
głosami „za”/. 
 
 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmian w planie 
finansowym Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 rok – 
jako punkt 4a – został przyjęty jednomyślnie /25 głosami „za”/. 
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 Wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania w zakresie inwestycji w 2008 roku o wartości przekraczającej granicę ustalaną 
corocznie przez radę gminy – jako punkt 4b - został przyjęty jednomyślnie /25 głosami „za”/. 
 
 Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w statucie 
Miejskiego Zarządu Dróg i Zieleni w Rzeszowie został przyjęty 24 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Porządek obrad XIX sesji Rady Miasta Rzeszowa 
 

1. Uchwała w sprawie odwołania Sekretarza Miasta Rzeszowa. 
2. Uchwała w sprawie powołania Sekretarza Miasta Rzeszowa. 
3. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 
4. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 
5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla „in blanco”. 
6. Uchwała  w  sprawie  zmian  w  planie  finansowym  Funduszu  Gospodarki  Zasobem     

            Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 rok.  
7. Uchwała w sprawie zaciągnięcie zobowiązania w zakresie inwestycji w 2008 roku       

o wartości przekraczającej granicę ustalaną corocznie przez radę gminy. 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania   

w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa. 
10. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań      

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnienia osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok.  

11. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa. 
12. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 

usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 
13. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitała zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
14. Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłączenia wodociągowo – 

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością 
osób fizycznych na rzecz Gminy Miasto Rzeszów. 

15. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowej opłaty adiacenckiej. 
16. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 89/19/2004 „Wilkowyja – Młyn” w Rzeszowie. 
17. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 134/5/2006 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 27/9/2000 zespołu usług nauki, usług 
komercyjnych oraz zabudowy mieszkaniowo – usługowej pomiędzy ulicami 
Wetlińską i Bieszczadzką w Rzeszowie. 

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 159/14/2007 terenu pod drogę na osiedlu 
„Wilkowyja – Północ” w Rzeszowie. 

19. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa. 
20. Działania Klubu siatkarskiego ASSECO RESOVIA SSA jako element promocji 

miasta Rzeszowa w aspekcie projektu „Rzeszów miasto „in plus”. 
21. Audiowizualna prezentacja projektu „Eurostadiony 2007 – 2013”. 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


 
-  3  - 

Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Ad.1. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie odwołania Sekretarza Miasta 
Rzeszowa. Następnie odczytał uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie odwołania Sekretarza Miasta Rzeszowa /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta 16 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 9 
głosach wstrzymujących. 
 
Ad.2. 
 
Pan Marek Ustrobniński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Sekretarza Miasta 
Rzeszowa. Następnie odczytał uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie powołania Sekretarza Miasta Rzeszowa /w wersji 
zaproponowanej/, została przyjęta 18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 7 
głosach wstrzymujących. 
 
Ad.3. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z załącznikami i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
omawiany projekt uchwały. Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej, Komisja Edukacji, 
Komisja Kultury i Promocji oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji  
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w części dotyczącej zakresu ich działania. 
 

      Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta jednomyślnie /24 głosami „za”/. 
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Ad.4. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2007 r. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 
uchwały, z załącznikami i uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 
  
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Ekonomiczno - Budżetowa oraz Komisja Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2007 r. /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta jednomyślnie /24 głosami „za”/. 
 
Ad.5. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla 
własnego „in blanco”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
XIX/14/2007 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Rodziny i Pomocy 
Społecznej pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” 
/w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednomyślnie /25 głosami „za”/. 
 
Ad.6. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 rok. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz        
z  uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 rok /w wersji zaproponowanej/ została 
przyjęta jednomyślnie /25 głosami „za”/. 
 
Ad.7. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji 
w 2008 roku o wartości przekraczającej granicę ustalaną corocznie przez radę gminy. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji w 2008 roku 
o wartości przekraczającej granicę ustalaną corocznie przez radę gminy /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta jednomyślnie /25 głosami „za”/. 

 
     Ad.8. 
      

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                           
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XIX/13/2007 stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant” /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta jednomyślnie /25 głosami „za”/. 

 
Ad.9. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta 
Rzeszowa nr LXII/204/2006 z dnia 29 sierpnia 2006 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Głowackiego. Następnie 
przedstawił   uzasadnienie  do  przedłożonego  projektu  uchwały /projekt  uchwały,  wraz          
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z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XIX/1/2007 stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania.  
 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LXII/204/2006 z dnia 29 
sierpnia 2006 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
w Rzeszowie przy ul. Głowackiego /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 
jednomyślnie /24 głosami „za”/. 
 
Ad.10.  
 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej –           
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniający Uchwałę 
Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej        
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu 
finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr: XIX/3/2007 stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała 
omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok /w wersji zaproponowanej/ 
została przyjęta jednomyślnie /23 głosami „za”/. 

 
Ad.11. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 
miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XIX/2/2007                       
stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Osiedlowymi pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta jednomyślnie /23 głosami „za”/. 
 
Ad.12. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miasta 
Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji 
zbiorowej. Następnie przedstawił uzasadnieniem do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XIX/8/2007 stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu/. 
W ramach autopoprawki zgłosił następujące zmiany: 
1. w projekcie uchwały, w § 1 pkt 13, po słowach: „stosownych dokumentów” dodaje się: 
„Opiekun wskazany przez osobę niepełnosprawną”, 
2. w uzasadnieniu projekty uchwały zmienia się nazwę ulicy „ul. Matuszczaka” na ulicę 
„K. Makuszyńskiego” 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisja Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały, z uwagą 
zgłoszoną w ramach autopoprawki. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 
usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /z autopoprawką/ 
została przyjęta jednomyślnie /24 głosami „za”/. 

 
Ad. 13. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału 
zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XIX/5/2007 stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – 
poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 
zaopiniowała  omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /w wersji zaproponowanej/ 
została przyjęta jednomyślnie /24 głosami „za”/. 
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Ad.14. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej 
przyłącza wodociągowo – kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, 
będące własnością osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XIX/7/2007 stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 
    
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo – 

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością 
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów /w wersji zaproponowanej/, została 
przyjęta jednomyślnie /21 głosami „za”/. 
 
Ad.15. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki 
procentowej opłaty adiacenckiej. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
XIX/6/2007 stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 
Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Radny Pan Ludwik Szyszka – odnośnie omawianego projektu uchwały powiedział: 
„Ustawa zmienia dopuszczalną maksymalną wysokość stawki procentowej opłaty 
adiacenckiej z tytułu podziału nieruchomości z 50% na 30%”. Natomiast w Dzienniku 
„Rzeczpospolita” jest mowa, że stawka może być ustalona do wysokości 50%. Porównując 
obie informacje można stwierdzić, że w uzasadnieniu do projektu uchwały występuje 
nieścisłość. Poprzednia stawka była korzystniejsza, w sensie tych opłat, z tego powodu, że 
wtedy było powiedziane, że przy podziale gruntu opłata wynosiła 50%. Natomiast przy 
uzbrajaniu terenu oplata wynosiła 0%. To było zachętą, żeby użytkownicy nieruchomości nie 
robili trudności z ulokowaniem na danej nieruchomości uzbrojenia technicznego. Ustawa 
mówi w ten sposób, że jeżeli zostanie wykonane na nieruchomości  uzbrojenie techniczne, to 
czy ktoś chce, czy nie, jest zobowiązany do partycypowania w kosztach budowy tych urządzeń. 
Stwierdzone zostało, że obowiązek uiszczenia opłaty nie jest zależne od tego, czy właściciel 
nieruchomości ma zamiar z wybudowanych urządzeń korzystać czy też nie. Wystarczy, że 
zostały stworzone warunki umożliwiające korzystanie z nich. W związku z tym, przy 
proponowanej stawce wynoszącej 50% niektórzy właściciele nieruchomości mogą utrudniać 
ulokowanie na swojej nieruchomości sieci gazowej czy wodociągowej. Wydaje mi się, że 
wskazane  byłoby  aby  nad  tą sprawą się zastanowić czy proponowane stawki w omawianym  
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projekcie uchwały są logicznie uzasadnione i czy w przyszłości nie będą powodować pewnych 
perturbacji”.              
 
Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odczytał art. 98a ustawy           
z dnia 24.08.2007 r. o zmianie ustawy o gospodarce nieruchomościami oraz o zmianie 
niektórych ustaw, które zaczęły obowiązywać z dniem 22 października 2007 r., który brzmi: 
„Jeżeli w wyniku podziału nieruchomości dokonanego na wniosek właściciela lub 
użytkownika wieczystego, który wniósł opłaty całoroczne za cały okres użytkowania tego 
prawa, wzrośnie jej wartość wójt, burmistrz  albo prezydent miasta może ustalić w drodze 
decyzji opłatę adiacencką z tego tytułu. Wysokość stawki procentowej opłaty adiacenckiej 
ustala rada gminy w drodze uchwały w wysokości nie większej niż 30% wzrostu wartości 
nieruchomości”.     
 
       Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej     
/w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, 
przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad.16. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 89/19/2004 „Wilkowyja – Młyn” w Rzeszowie. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XIX/10/2007 stanowi załącznik nr 21 do 
protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 89/19/2004 „Wilkowyja – Młyn” w Rzeszowie /w wersji 
zaproponowanej/ została przyjęta jednomyślnie /18 głosami „za”/. 

 
Ad.17. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Nr 
134/5/2006 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 27/9/2000 zespołu 
usług nauki, usług komercyjnych oraz zabudowy mieszkaniowo – usługowej pomiędzy 
ulicami Wetlińską i Bieszczadzką w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr XIX/11/2007 stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec barku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 134/5/2006 Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 27/9/2000 zespołu usług nauki, usług 
komercyjnych oraz zabudowy mieszkaniowo – usługowej pomiędzy ulicami Wetlińską     
i Bieszczadzką w Rzeszowie /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta jednomyślnie 
/21 głosami „za”/. 

 
Ad.18. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 159/14/2007 terenu pod drogę na 
osiedlu „Wilkowyja – Północ” w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr XIX/12/2007 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 159/14/2007 terenu pod drogę na osiedlu 
„Wilkowyja – Północ” w Rzeszowie /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 
jednomyślnie /22 głosami „za”/. 

 
Ad.19. 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 
nr XVIII/289/2007 z dnia 25 września 2007 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanych położonych w Rzeszowie przy ul. Ciepłowniczej. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz              
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XIX/8/2007 stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu/. 
 
Pani Marta Niewczas – Przewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zapytał: „Czy teren objęty jest aktualnym planem 
zagospodarowania przestrzennego? Czy jest inwestor zainteresowany zakupem tego terenu? 
 
Pan Henryk Walicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – poinformował, że jest 
aktualny plan zagospodarowania przestrzennego tego terenu. Do Urzędu Miasta zgłosił się  
inwestor zainteresowany budową zakładu plazmowej spalarni odpadów.  
 
 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa /w wersji zaproponowanej/ 
została przyjęta 16 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 6 głosach 
wstrzymujących. 
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Ad.20. 
 
Pan Marek Borejko – Dyrektor Klubu Assceco Resovia SSA – przedstawił informację na 
temat działań Klubu Siatkarskiego Asseco Resovia SSA jako elementu promocji Miasta 
Rzeszowa w aspekcie projektu „Rzeszów miasto in plus”, /informacja stanowi załącznik nr 25 
do protokołu/. Powiedział: „Klub Resovia powstał ponad 100 lat temu. Od 70 lat  siatkówka 
w tym klubie funkcjonuje i to ze znaczącymi sukcesami. Siatkarze promują miasto w Polsce      
i w Europie. W Rzeszowie jest wspaniała hala, rodzinna atmosfera, najlepsi kibice. Tytularny 
sponsor Asseco Poland zapewnia stabilność i profesjonalne zarządzanie Klubem. Mierzony 
wskaźnikowo wzrost rozpoznawalności marki towarzyszącej drużynie – wartość ekspozycji 
reklamowej - może osiągnąć w obecnym sezonie nawet 2 mln zł. W skład tej wartości wchodzą 
transmisje telewizyjne i radiowe radio, internet. Coraz mocniej jest propagowana siatkówka 
w telewizji regionalnej i ogólnopolskiej. Polsat Sport jak również TV 4 zaprogramowały 
transmisję  prawie wszystkich meczy polskiej ligi piłki siatkowej. Jest to jeden z elementów, 
który promuje Miasto Rzeszów.”  
 
Pan Zygmunt Bomba – Prezes Rady Nadzorczej Asseco Resovia SSA  - poinformował     
o współpracy Asseco Resovia z Urzędem Miasta. Powiedział: „W Rzeszowie mamy wspaniałą 
halę, która może pomieścić 4,5 tys. kibiców. Ta hala służy nam już od kilku lat. Oferty pomocy 
ze strony Urzędu Miasta dotyczą przede wszystkim zmniejszeniem koszów wynajmu hali. 
Koszty najmu hali jesienią 2007 roku wyniosły 100 tys. złotych. Planowane koszty na przyszły 
rok także wyniosą ok. 100 tys. zł. Miasto ma prawo, i zachęcamy do tego, aby przy każdych 
spotkaniach oficjalnych i tych nieoficjalnych wykorzystywało sekcję siatkówki do promocji 
Rzeszowa. Chwaliło się naszymi siatkarzami. Myślę, że jest to dobry temat, aby promować 
siatkówkę podczas imprez miejskich i umieszczać informację o naszej drużynie siatkarzy        
w folderach, w ulotkach reklamowych Urzędu Miasta.  Na stronie internetowej Asseco 
Resovii również znajduje się logo miasta. We wszystkich materiałach poligraficznych np. na  
plakatach, biletach, kartach Klubu Kibica, wszędzie występuje logo Miasta „rzeszów miasto 
in plus”. Oferta, którą przedstawiamy sponsorom ma wartość 200 tys. złotych. Wpisuje się 
ona w tzw. pakiet srebrny, czyli logo na koszulce, logo na wszystkich materiałach 
poligraficznych, baner w hali, logo na tablicach z relacji telewizyjnych. Dodatkowe nośniki 
reklamy są możliwe np. na sprzęcie treningowym, promocji w Radiu Rzeszów, logo                 
w gazetach lokalnych i zapowiedzi konferansjera. To był główny cel naszej prezentacji. 
Chcemy Państwu przedstawić swoją ofertę reklamującą miasto Rzeszów przez klub. Wartość 
oferty wynosi 200 tys. złotych. Nie jest najwyższa wartość pomocy miasta dla klubu 
siatkarskiego w Polsce. Na przykład Kędzierzyn – Koźle daje na rzecz swojego klubu 700 tys.  
złotych, a Urząd Marszałkowski dodaje do tego 900 tys. złotych. Zatem wartość pomocy 
instytucji samorządowych wynosi 1 milion 600 tys. złotych. Więc pomoc w wysokości 200 tys. 
złotych nie jest najwyższą jaką otrzymują klubu sportowe. Chciałbym dodać, że pomoc Miasta 
jest dość znaczącą kwotą dla Klubu. Prosimy, aby koszty najmu hali były formą pomocy, 
umożliwiającą osiąganie przez siatkarzy coraz większych sukcesów sportowych, zarówno      
w Polsce jak i w Europie, równocześnie promując Miasto. Plany na przyszłość – chcemy 
stworzyć regionalną szkołę mistrzostwa sportowego z profesjonalnym zapleczem, 
profesjonalną halą, internatem, gabinetem odnowy biologicznej. Chcemy, aby Miasto 
pomogło nam odciążyć budżet AKS-u, który jest znacznie niższy od budżetu komercyjnej 
działalności „Asseco Resovia”, Pomoc Miasta mogłaby polegać np. na zatrudnieniu 
szkoleniowców w Regionalnej Szkoły Mistrzostwa Sportowego. Jest możliwość pozyskania 
środków  na ten cel z regionalnych programów  operacyjnych 5.1., 5.2 i 6. Beneficjentem tych  
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programów musiałoby być Miasto Rzeszów w związku z tym, że Liceum Sportowe przy ulicy 
Hetmańskiej, przy którym chcielibyśmy powołać Regionalną Szkołę Mistrzostwa Sportowego 
należy do Miasta”. 
 
Radny Pan Jerzy Maślanka -  zapytał, jaka jest pomoc ze strony Urzędu Marszałkowskiego.  
 
Pan Zygmunt Bomba – Prezes Spółki Nadzorczej Asseco Resovia SSA - poinformował, że 
Urząd Marszałkowski tylko w bardzo małym zakresie wspomaga działalność sekcji 
młodzieżowej. 
 
Radny Pan Jerzy Maślanka – stwierdził, na podstawie ustaleń Komisji Edukacji, że brak 
jest odpowiednich warunków do prowadzenia treningów sekcji siatkarskiej w Zespole Szkół 
Sportowych przy ul. Hetmańskiej oraz na Hali Widowiskowo – Sportowej przy ul. 
Podpromie. Odpłatność za korzystanie z Hali przez grupy dzieci i młodzieży wynosi 20 
złotych za 1 godzinę. Stwierdził, że jest to zbyt duże obciążenie finansowe, które hamuje 
rozwój sportu w Rzeszowie.  
 
Pan Bartosz Górski – Prezes AKS Rzeszów – potwierdził, że w Zespole Szkół Sportowych 
brak jest odpowiednich warunków do prowadzenia treningów sekcji siatkarskiej. Stwierdził, 
że występują także duże utrudnienia z prowadzeniem treningów i rozgrywek ligowych na 
obiekcie Hali Widowiskowo – Sportowej z uwagi na liczne inne imprezy i wystawy.  
 
Radny Andrzej Dec – poprosił o informację w jakim terminie planowane jest utworzenie 
Szkoły Mistrzostwa Sportowego w Rzeszowie.  
 
Pan Bartosz Górski – Prezes AKS Rzeszów – poinformował: „Trzy tygodnie temu Unia 
Europejska zaakceptowała Program Szkolenia Młodzieży Piłkarskiej i Rozwoju Infrastruktury 
Sportowej „Euroboiska 2007-2013” . W chwili obecnej trwają szczegółowe ustalenia 
dotyczące tzw. „komunikacji lokalnej”, które będą uściślać ten program. Z posiadanych 
przeze mnie informacji wynika, że Urząd Marszałkowski już pracuje nad tym Programem. 
Myślę, że w miesiącach luty – marzec przyszłego roku wszystkie sprawy zostaną dopięte.”  
 
Radny Pan Kazimierz Greń – poprosił o informację jak będzie finansowana Regionalna 
Szkoła Mistrzostwa Sportowego. Zapytał, czy jest możliwość aby część kosztów jej 
utworzenia i funkcjonowania pokrywało Ministerstwo Sportu i Polski Związek Piłki 
Siatkowej.   
 
Pan Zygmunt Bomba – Prezes Rady Nadzorczej Asseco Resovia SSA – poinformował, że  
projekt utworzenia Regionalnej Szkoły Mistrzostwa Sportowego składa się z wielu 
elementów. W programie udział bierze Urząd Miasta Rzeszowa, Urząd Marszałkowski oraz 
sponsorzy. Projekt musi być zaakceptowany przez Polski Związek Piłki Siatkowej, który 
prawdopodobnie będzie partycypował w kosztach funkcjonowania szkoły lub zaopatrzenia    
w niezbędny sprzęt.  
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rydzowa – poinformowała, że 
opracowywana jest Strategia Promocji Miasta Rzeszowa. Zauważyła, że należy w niej 
uwzględnić także propozycje przedstawione przez Asecco Resovię. Poprosiła o informację 
jakie są plany Urzędu Miasta odnośnie udziału sekcji piłki siatkowej w promocji Miasta        
w 2008 rok.   
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Pan Mariusz Sidor – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu– poinformował, że 
„Jest potrzeba odbycia wspólnego spotkania wszystkich zainteresowanych, którego celem 
byłoby wypracowanie wspólnego działania. Należy szczegółowo określić wspólne działania   
cele, wyartykułować oczekiwania Miasta w zakresie promocji, ale także potrzeby Asseco 
Resovia. Spotkania powinni także określić miejsce i formę udziału Asseco Resovia   
opracowywanej Strategii Rozwoju Miasta Rzeszowa. Obecnie jesteśmy zaangażowani   
rozmowy z firmą „STRÖER”, która ufundowała nagrodę w wysokości 100 tys. złotych za 
wygrany konkurs. W związku z tym, że są do wykorzystania te pieniądze, należy znaleźć 
sposób na ich jak najlepsze spożytkowanie. Zostały podjęte rozmowy z firmą „STRÖER” na 
temat przygotowań  do opracowania Strategii Rozwoju Miasta Rzeszowa. Przygotowanie 
Strategii może trwać nawet do pół roku. Strategia musi powstać w oparciu o wspólne cele   
oczekiwania, które wymagają odpowiednich badań marketingowych, wymagają czasu.    
 
Radny Pan Tomasz Kamiński – zapytał, czy Wydział Promocji składał wnioski do budżetu 
Miasta na 2008 rok z przeznaczeniem dla Asseco Resowia, a jeżeli tak to w jakiej wysokości. 
 
Pan  Mariusz Sidor – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – poinformował, że 
budżet Wydziału, przeznaczony na promocję, jest bardzo ograniczony. W tej chwili nie ma 
Strategii Promocji Miasta, nie ma opracowanych założeń promocyjnych. Z uwagi na brak 
tych opracowań nie ma możliwości, w chwili obecnej, oszacowania wielkości pomocy 
finansowej Miasta dla Asseco Resovia.  Stwierdził, że w pierwszej kolejności należy 
opracować strategię promocji miasta. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – poinformowała, że: „Należy wyjaśnić 
kwestie związane z przepływem środków finansowych. Wsparcie finansowe dla Asseco 
Resovia nie może być transakcja wiązaną. Klub sportowy jest odrębnym podmiotem, 
natomiast Rzeszowski Ośrodek Sportu i Rekreacji jest zakładem budżetowym. W związku            
z powyższym wynajem hali jest operacją gospodarczą. Należność za wynajem hali winno być 
regulowane zgodnie z cennikiem i fakturowane jako przychody  ROSiR-u. Nawet jeżeli ROSiR 
zrezygnuje z pobrania opłaty za wynajem, to musi zapłacić podatek VAT i zapłacić podatek 
dochodowy od osób prawnych. Są to kwestie absolutnie niezbędne. Promocja Miasta poprzez 
klub sportowy musi odbywać się na jasnych zasadach. Konieczne jest podpisanie umowy, 
która będzie zawierać m.in. szczegółowe określenie zakresu promocji, czas trwania, 
wyszczególnione wszystkie elementy, wycenę zleconego zadania. Dopiero po wykonaniu 
zadania promocyjnego, po sprawdzeniu realizacji podpisanej umowy będzie możliwość 
uregulowania z budżetu Miasta należności. Natomiast umowa na promocję Miasta nie może 
być powiązana z odstąpieniem od pobierania opłat za wynajem Hali. Jeżeli faktura za 
wynajem hali jest wystawiona w oparciu o dwustronne podpisaną umowę, to ROSiR nie ma 
innej możliwości, jak wzywać do jej zapłaty, zgodnie z obowiązującym prawem.” 
 
Pan Zygmunt Bomba – Prezes Rady Nadzorczej Asseco Resovia SSA –  stwierdził, że 
„Przyszliśmy z propozycja, aby na bazie naszego projektu stworzyć umowę pomiędzy 
Urzędem Miasta a Resovią na działania promocyjne. Przedstawione propozycje promocyjne   
i marketingowe mają odpowiednią wartość finansową. Proponujemy podpisanie umowy, 
której rozliczenie finansowe będzie następowało po zakończeniu sezonu rozgrywek 
sportowych. Oczekujemy na propozycje merytoryczne i finansowe z Państwa strony. Uważam, 
że przedstawiona propozycja pod względem merytorycznym i finansowym jest bardzo 
korzystna dla miasta Rzeszowa.”  
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Ad.21. 
 
Radny Pan Kazimierz Greń – przedstawił audiowizualną prezentację projektu „Euroboiska 
2007 – 2013”, której celem było podjęcie działań przez miasto Rzeszów do przystąpienia do 
wspólnej realizacji projektu: Podkarpacki Program Szkolenia Młodzieży Piłkarskiej                 
i Rozwoju Infrastruktury Sportowej „Euroboiska 2007-2013”. Poinformował, że głównym 
celem przystąpienia Miasta do projektu jest pozyskanie środków unijnych na budowę 
pełnowymiarowego stadionu do gry w piłkę nożną o sztucznej nawierzchni.  
 
Ad.22. 
 
Wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa od 26 września do 30 października     
2007 r. /wykaz stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 
 
Ad.23. 
 
Radna Pani Józefa Winiarska – złożyła, w formie pisemnej, interpelację o treści: 
 „Prosimy uruchomić dodatkową linię MPK na ul. Dębicką, aby uzupełnić długie 
przerwy pomiędzy kursami autobusu nr 25.  
 Jaki  rodzaj  ekranów  wyciszających  będzie  ustawiony  przy  ul.  Krakowskiej –  
przeźroczyste,  matowe  czy  mocno   przyciemnione   pytają   mieszkańcy   Osiedla    
Przybyszówka – Dworzysko. 
 Stowarzyszenie „Rodzina Rodzin” prosi o pomoc w sprawie zmiany lokalu, który 
obecnie zajmują. Jest on zagrzybiony i praca w takim pomieszczeniu jest niekorzystna dla 
zdrowia osób, które w nim przebywają. W tym samym lokalu znajduje się magazyn żywności 
oraz odzieży”. 
 
Radni Pan Mirosław Kwaśniak i Pan Waldemar Szumny – złożyli, w formie pisemnej 
wniosek o treści: „Mieszkańcy osiedla Zalesie wnioskują o ujęcie w budżecie na 2008. 
budowy ul. Bernackiego. Jest to nowa ulica, która powstała w wyniku oddzielenia od ul. 
Kiepury. W ramach planowanej modernizacji ul. Kiepury została opracowana dokumentacja 
projektowa budowy obecnie wydzielonej ul. Bernackiej, której koszty w całości zostały 
pokryte przez mieszkańców w/w ulicy. Ponadto, mieszkańcy ulicy czynnie uczestniczyli            
w przeprowadzonych inwestycjach na ulicy tj.: budowa kanalizacji sanitarnej, sieci 
wodociągowej w ramach Społecznego Komitetu oraz zbudowanej na własny koszt sieci 
gazowej i energetycznej. Przy ul. Bernackiego mieści się Rodzinny Dom Dziecka”. 
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – złożył, w formie pisemnej wniosek o treści: „Z uwagi na 
bardzo zły stan nawierzchni drogi przy ul. Herberta proszę o naprawę tej ulicy (Osiedle 
Zalesie) i ujęcie jej w planie inwestycyjnym na 2008 r. Wskazane jest również wykonanie 
kanalizacji deszczowej oraz oświetlenia”. 
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – złożył, w formie pisemnej wniosek o treści: „Wnioskuję    
o ujęcie w budżecie na 2008 rok naprawy całej nawierzchni ulic: K. Norwida, W. Orkana,    
J. Przybosia, M. Pawlikowskiej – Jasnorzewskiej oraz częściowej naprawy (uzupełnienie 
powstałych ubytków) ul. Puszkina na Osiedlu Paderewskiego. Ulice te wybrukowano wiele lat 
temu, więc ich nawierzchnia wymaga naprawy (remontu)”. 
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Radny Pan Jacek Adamowicz – złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści:  
 „W imieniu mieszkańców osiedla Gen. Andersa z ulicy Mikołajczyka zgłaszam do 
Pana Prezydenta interpelację w sprawie remontu ul. Mikołajczyka. Stan drogi jest                  
w opłakanym stanie, a corocznie remonty częściowo tylko spełniają swoja rolę. Ulica 
Mikołajczyka od lat nie przechodziła gruntownego remontu.  
 Firma „WOMAK” na osiedlu Gen. Andersa przy ul. Krakowskiej ma zrealizować 
inwestycję. Od kilku miesięcy na placu budowy nic się nie dzieje. Jaka jest przyczyna? Czy 
problem jest po stronie miasta czy inwestora?” 
 
Radny Pan Ludwik Szyszka – złożył, w formie pisemnej, wniosek o treści: „Należy 
domniemywać, że Biuro Rozwoju Miasta Rzeszowa opracowując plany zagospodarowania, 
jest odpowiednio dociążone i w związku z tym, dla przyśpieszenia tych prac proponuję 
rozważyć zlecenie opracowania Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
osiedla Słocina innej jednostce uprawnionej. Brak MPZP uniemożliwia ustalenie 
przeznaczenia terenu pod odpowiednie inwestycje publiczne w zakresie infrastruktury 
technicznej i komunikacji. Wiele dróg położonych na gruntach prywatnych wymaga 
uporządkowania i przeznaczenia terenu dla inwestycji publicznych. Mieszkańcy osiedla 
Słocina napotykają na różnego rodzaju utrudnienia w tym zakresie. Proszę o analizę 
przedstawionego wniosku”.   
 
Na XIX sesji odbytej w dniu 30 października 2007 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała w sprawie odwołania Sekretarza Miasta Rzeszowa. 
2. Uchwała w sprawie powołania Sekretarza Miasta Rzeszowa. 
3. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 
4. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 
5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla „in blanco”. 
6. Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu Gospodarki Zasobem     
7. Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 rok.  
8. Uchwała w sprawie zaciągnięcie zobowiązania w zakresie inwestycji w 2008 roku         

o wartości przekraczającej granicę ustalaną corocznie przez radę gminy. 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania     

w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
10. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa. 
11. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań        

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnienia osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok.  

12. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Rzeszowa. 
13. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 
14. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitała zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
15. Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłączenia wodociągowo – 

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich będące własnością 
osób fizycznych na rzecz Gminy Miasto Rzeszów. 

16. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowej opłaty adiacenckiej. 
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17. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejsc owego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Nr 89/19/2004 „Wilkowyja – Młyn” w Rzeszowie. 
18. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 134/5/2006 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 27/9/2000 zespołu usług nauki, usług 
komercyjnych oraz zabudowy mieszkaniowo – usługowej pomiędzy ulicami Wetlińską   
i Bieszczadzką w Rzeszowie. 

19. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 159/14/2007 terenu pod drogę na osiedlu 
„Wilkowyja – Północ” w Rzeszowie. 

20. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa. 
 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamknęła obrady XIX sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 12.10. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała  
 
Danuta Grzyb 
 
 
Sprawdził:                                                                                         Wiceprzewodnicząca 
      Dyrektor                                                                                    Rady Miasta Rzeszowa  
Biura Rady Miasta 
                                                                                                              Marta Niewczas 
Mirosław Kubiak   
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